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BAKANLIKTAN MARKALAŞTIRMA HAMLESİ
Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma 
Gene l  Müdü r l üğü  Uzman l a r ı   
Fethiye'de bir dizi ziyaretlerde 
bulunarak Fethiye  turizminin 
geliştirilmesi noktasında yetkililerle 
görüş alışverişinde bulundu. Fethiye 
Ticaret ve Sanayi Odası'nda da 
ağırlanan Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Ta n ı t m a  G e n e l  M ü d ü r l ü ğ ü  
Uzmanlarından "Fethiye'nin alternatif 
yürüyüş yollarının uluslararası 
platformlarda etkin olarak tanıtımının 
üstlenilmesi, dünyanın en iyi uçuş 
pistine sahip Babadağ için tanıtım 
atağına kalkılması, Fethiye'nin 
turizmde markalaşması noktasında Bakanlık yetkililerinin özel gayret sarf etmelerini" talep 
ettik.  
Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü Uzmanları  İ. Cemal Demirci, Tolga 
Yılmaz, Aysun Arslan, Pınar İmga Fethiye Turizm Altyapı Hizmet Birliği Başkanı Osman 
Otgöz, Fethiye Turizm Danışma Bürosu Yetkilisi Güler Uymaz ile birlikte Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası'nı ziyaret etti. Fethiye tanıtımı  konusunda FTSO Başkanı Akif Arıcan,  Genel 
Sekreterimiz Füsun Şahin, FETOB Yönetim Kurulu Üyesi  Günsenin Günel, FTSO Otelciler  
Meslek Komitesi Başkanı Muzaffer Konakcı, Ölüdeniz Turizm Geliştirme Kooperatifi Yönetim 
Kurulu Üyesi  Selamettin  Yılmaz'ın katılımlarıyla uzmanlarla birlikte Odamızda bir toplantı 
gerçekleştirildi. 

Demirci: Fethiye Geç Kalmış 
Gerçekleştirilen toplantıda öncelikli olarak uzmanlara "Daha İyi Bir Fethiye İçin Elele" 
konulu tanıtım ve aynı zamanda sorunları çarpıcı şekilde gündeme taşıyan film izlettirildi. 
Filmin izlenmesi ardından  Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü Uzmanı  İ. 
Cemal Demirci "1990-2000 yılları arası imaj önemliydi. Şimdi Bakanlık olarak markaya 
önem veriyoruz. Her yıl 20-30 uluslararası ödül alıyoruz. En fazla turist çeken 6. ülkeyiz. 
Fethiye için geç kaldığınızı gözlemliyoruz. 30 yıl sonra ancak birlik kurmuşsunuz . 2023 
hedefimiz sıralamada beşinciliktir. Muğla'da İngiliz pazarı için düşüş eğilimi var. Sorunları 
yerinde tespit etmek için buradayız. Fethiye'nin yeni hedefleri neler olabilir arayışındayız" 
dedi. 
Fethiye Turizm Altyapı Hizmet Birliği Başkanı Osman Otgöz, "Bu arkadaşlarımız İzmir, 
Antalya, Alanya, Bodrum'da çalışıp başarılı olmuşlar. Tanıtma Genel Müdürümüz Fethiye'yi 
çok seviyor ve önemsiyor. Tanıtım ve markalaşmak yolunda sektörlerden katkı 
beklediklerini  ifade etti. Burayı Bodrum , Alanya yapmak istiyor" bilgilerini verdi.

Arıcan: Sıkıntımız Devam Ediyor
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan toplantıda  Kültür ve 



Tu r i z m  B a k a n l ı ğ ı  
T a n ı t m a  G e n e l  
Müdürlüğü Uzmanlarına 
Fethiye'ye gösterdikleri 
yakın ilgi dolayısıyla 
teşekkür ederken, daha 
çok destek ve katkı talep 
etti. Başkan Arıcan, 
"Ticaret Odası olarak 
t ı r m a l ı y o r u z .  
Bölgemizde daha iyi bir 
turizm faaliyeti nasıl 
gerçekleştirilir. Kalite ile 
birlikte gelirlerimiz nasıl 
a r t ı r ı l a b i l i r  
arayışındayız. Ancak 
işbirliği yapmak ve ortak 
akıl oluşturma sıkıntımız 
devam ediyor. Bunu aştığımızda, Bakanlıklarımızdan da beklediğimiz desteği 
gördüğümüzde önümüz açıktır" diye konuştu.

Japonya'dan Kanada'ya Kadar Konuşulmalıyız
Ölüdeniz Turizm Geliştirme Kooperatifi adına toplantıda yer alan Selamettin Yılmaz, 
Bakanlık uzmanlarından şu iki konuda tanıtım atağı istedi: ""Fethiye'de 40 kadar alternatif 
yürüyüş rotası mevcut. Bunları en iyi şekilde ortaya koyan ve anlatan bir kitap hazırlığımız 
oldu. Şimdi bu turizm imkanının uluslararası boyutta tanıtımına ihtiyaç var. Öyle bir tanıtım 
atağına kalkılmalıdır ki bu turizm çeşidi Japonya'dan Kanada'ya kadar konuşulsun.  Ayrıca 
Babadağ dünyanın en iyi uçuş pistine sahip bölge. Teleferik Projesi ile birlikte burası için de 
Bakanlık eliyle güçlü bir tanıtım yapılması zorunluluğu bulunmaktadır." 
Toplantıda gündeme gelen Alternatif Yürüyüş Yolları konusuna özel önem verdikleri dikkat 
çeken Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü uzmanlarının önümüzdeki 
dönemde önemli adımlar atılacağı sözünü verdikleri  gözlendi.
FTSO Otelciler  Meslek Komitesi Başkanı Muzaffer Konakcı toplantıda  Kültür ve Turizm 
Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü'nden daha iyi koşullarda stant yeri,  tanıtım 
kitapları ve broşürler talep ederken, Hisarönü Güzelleştirme Derneği Başkanı Günay 
Özütok bölgeye daha fazla ilgi ve yerinden çözüm talep etti. 

DAVRANIŞ OKUMA BECERİSİ İÇİN SON ŞANS
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası üyeler için yeni bir eğitim daha düzenleyecek. 

3 Kasım Cumartesi günü yapılacak olan eğitimin konusu "Etkili İletişim ve Beden 
Dili." FTSO üyeleri için gerçekleştirilecek olan eğitim Cumartesi günü saat 
09:30'da Yat Butik Otel'de başlayacak. Eğitim kapsamında beden dili ellerden, 
kollardan, gözlerden ibaret olmadığı anlatılacak. 

«Etkili İletişim ve Beden Dili" eğitimini Eğitmen İlker Kaldı verecek. Saat 09:30'da 
başlayacak, 17:00'ye kadar devam edecek olan eğitim için isteyen üyelerimiz 614 
11 15 (122) numaralı telefonla ya da  aysun.sanlisoy@fto.org.tr adresi vasıtasıyla 
ayrıntılı bilgi alabilirler. 



GÜVENLİK VE HUZUR İÇİN ELBİRLİĞİ
Fethiye Emniyet Müdürü 
Hüseyin Kocabıyık iadei 
ziyaretlerini sürdürüyor. 
Emniyet Müdürü Kocabıyık, 
Fethiye Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Akif Arıcan'ı 
ziyaret ederek, kendisine 
gösterilen yakın ilgi ve 
alakaya teşekkür etti. 
25 Ağustos 2012 tarihinde 
ilçemize gelerek görevine 
başlayan Fethiye Emniyet 
Müdürü Hüseyin Kocabıyık 
iade i  z iyaret  turunu 
sürdürüyor. Kocabıyık 
göreve başladığı dönemde 
Fethiye Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve Oda Meclis 

yetkilileri tarafından ziyaret edilerek yeni görevinde başarılar temennisi dile getirilmişti. 
Kendisine gerçekleştirilen ziyaret maratonunu tamamlayan Fethiye Emniyet Müdürü 
Hüseyin Kocabıyık şimdi iadei ziyaret turunu sürdürüyor. Emniyet Müdürü Kocabıyık 
ziyaret programı kapsamında FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan'ı makamında 
ziyaret etti. Emniyet Müdürü Kocabıyık ve Başkan Arıcan  samimi ve sıcak bir şekilde 
başlayan görüşmelerinde sorunlara karşı işbirliği içerisinde olacaklarının altını çizdiler. 
Sağlıklı bir yatırım ortamı için güvenlik ve huzurun çok önemli olduğunun altını çizen 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Arıcan bunun sürdürülebilir olmasının elbirliği ile 
sağlanacağını vurguladı. Fethiye Emniyet Müdürü Hüseyin Kocabıyık'da toplum kesimleri 
ile polisin kaynaşması, dayanışması devam ettiği sürece güvenlikle ilgili endişe hasıl 
olmayacağını kaydetti. 

MISIR İŞ GEZİSİ DUYURUSU
KOSGEB Hizmet Merkez Müdürlüğü'nden aldığımız bir yazıda, aşağıda bilgileri bulunan 
yurt dışı iş gezisi programı KOSGEB Destekleri Yönetmeliği ve Genel Destek Programı 
Uygulama Esasları kapsamında değerlendirilmiş olup, programın KOSGEB Yurtdışı İş 
Gezisi Desteği çerçevesinde desteklenmesi uygun bulunmuştur.

Aşağıda detay bilgileri bulunan yurtdışı iş gezisi programına katılmak isteyen işletmelerin 
verilen telefonlardan organizatör ile irtibata geçmeleri gerekmektedir.
Organizatör Kuruluş Adı: 
Programın Düzenleneceği Ülke: 
Kapsadığı İş Kolları:

İrtibat: 
Tel: 
Ta r i h l e r i :  Ta h m i n  M a l i y e t :

Osmaniye Girişimci İş Adamları Derneği 
Mısır / Kahire-İskenderiye

Otomotiv Yedek Parça, Madeni Yağ, Büro Mobilyaları, İnşaat 
Müteahhitlik, Eğitim, Perakende, Ağaç ve Ağaç İşleri, Mobilya Makineleri, Medikal 
Malzeme, Dekorasyon, Gıda Yemekçilik, Tekstil ve Hazır Giyim

Servati ÇATALBAŞ – 
0328 812 0909 -0328 814 2444
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